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Sent: Wed 3/18/2020 10:01:33 AM

Subject: RE: mail over corona ontwikkelingen - 18 maart

Received: Wed 3/18/2020 10:01:33 AM

Dank, ik neem het mee.

De crisis gaat lang duren, dus we zullen zeker gebruik maken van alle hulp.

Met vriendelijke groet,

van:[CEBEET@ invws.ni>
Verzonden: woensdag 18 maart 2020 10:47

Aan: IESNESETRN)SEXED@ minvws.ni>
Onderwerp: FW: mail over corona ontwikkelingen - 18 maart

Urgentie: Hoog

Als ik de dagelijkse update lees, is de uitdaging vrij stevig en de druk vrij hoog. Vandaar dat ik graag bij je aangeef dat ik wil helpen
als mogelijk!

Ik hoef niet zozeer mee te denken (volgens mij zijn er genoeg knappe koppen bezig met de uitdagingen) maar als er gewoon dingen

gedaan moeten worden (vragen beantwoorden die binnenkomen, online iets modereren of weet ik wat), weet dan datje zeker een

beroep op mij mag doen!

Daarnaast heb ik natu

CE
<tr de rug, dus als er hulp nodig is aan die kant (richting gemeenten, met gemeenten,

weet ik veel) dan ben ik ook zeker bereid te helpen. Onze capaciteit als VWS is veel groter dan de VNG’s capaciteit. lk weet dat dit

wellicht een gekke suggestie is, maar ik doe hem richting jou toch maar. Vreemde tijden vragen om vreemde suggesties ...

Van:IEEEJEEYeminvws.ni>
Verzonden: woensdag 18 maart 2020 09:09

) < minvws.nl>

Onderwerp: mail over corona ontwikkelingen - 18 maart

Urgentie: Hoog

Beste mensen,

Hierbij weer een update van alle Corona ontwikkelingen bij VWS en bij jeugd. Ik ben heel benieuwd hoe het thuis werken jullie
bevalt. Voor mij betekent dit dat ik de hele dag aan de telefoon zit en er via app, sms, mail, telefoon, skype, etc etc constant

berichten binnenkomen. Best vermoeiend. Gelukkig hebben we Zoom. Dat gebruiken we iedere ochtend met de minister, en ook

met het MT. Ik heb begrepen dat ook het secretariaat gaat “Zoomen™.

1. Vandaag waren er weer opnieuw een scala crisis overleggen met minister, met ons MT, met de zorg voor de jeugdpartijen,
met patiénten en cliéntenorganisaties, staatssecretaris en VNG. Bijgevoegd een eerste concept van de overleggen (VWS
intern) en wie daarbij zit. We verwachten ook nog een interdep plaatje gevraagd om te begrijpen op welke tafel wat komt.

2. Nog steeds veel vragen over zorg continuiteit, financién, arbeidsmarkt, tekort aan beschermingsmiddelen etc. Actiz en

Zorgthuis.nl stuurden gister al een brief hierover naar hun leden (bijgevoegd). Je leest: met stip op 1 zorg voor veiligheid

van personeel, beschermingsmiddelen cruciaal. Daarna: wees soepel in kwaliteitseisen, verantwoordingsvereisten, AVG ed. En

ook: wees flexibel in bevoegdheidseisen, indicatiestelling. Doen wat nodig is, maar met gezond verstand! Dat is ook motto in

huis deze dagen. Voor jeugd willen we een degelijke brief ook laten maken door JZNL. Dat heeft iets meer tijd nodig.

cIEENs daarmee bezig samen met JEEEREn een aantal medewerkers. Heb je tips aanvullingen. Meld je vi [EEE
3. We hebben met de partijen Zorg voor de jeugd gesproken (ook via Zoom). Aan deze groep is het NJI en woordvoerder
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van Dco. Ook de minister zal waarschijnlijk later deze week een keer aanschuiven. Mooi is dat de stuurgroep nu een goede
rol pakt. Er waren veel vragen. Bijgevoegd het verslag met de thema 's die we geadresseerd hebben. op elk thema wordt

een groepje gevormd. Soms door ons, soms door zorg voor de jeugdpartijen. Meld je aan bij [JEKEDals je input hebt.

4. BEEEE: met FNV in gesprek en hebben mooie set Q&As gemaakt over de vragen die daar leven.

5. Er zijn steeds meer vragen over wat kinderen nu wel en niet mogen (buitenspelen, afspreken). Waren we al mee aan de slag,
maar moeten we vandaag afronden. GEEZoraag op aansluiten.

6. heeft met VNG en NDSD gesproken vanavond en zij schrijven ook een ledenbrief over continuering

financiering aanbieders, ook al wordt er minder ondersteuning verleend. Wordt waarschijnlijk morgen verstuurd. Deze brief

gaat ook naar branches en cliéntenorganisaties. VNG gaat zelf eerste inventariseren welke praktische problemen zich op dit

terrein precies voordoen en komen dan bij ons terug. VNG zou ook Q en A's zenden die op hun website van de helpdesk
worden gezet, maar ze zijn deze (nog steeds..) aan het aero JAEis voor jeugd in contact met VNG.

EnIEF<"EEE=" zijn aangesloten bij de VWS werkgroep.

7. OCW is bezig om iets te regelen voor kinderen met een kwetsbare thuissituatie. Bijvoorbeeld zonder internet. Bijvoorbeeld
als thuis onveilig.

8. Ondertussen loopt veel werk ook door. Er zijn vragen over de Hoenderloogroep, ERE is bezig met vervolg perspectief voor
de jeugd. Maar er zullen ook zaken vertragen. We gaan dat nog uitvragen. Komt later deze week.

Tot zover voor nu. morgen weer een update. En ik blijf het zeggen: blijf goed op jezelf letten en op je naasten. En vergeet vooral

de kinderen niet. Voor hen kan deze periode best verwarrend zijn en ook zij hebben (jullie) extra aandacht nodig. en ja ook de

pubers © Tenslotte: de thuiswerkplekken zijn vast niet allemaal even arboproof, dus af en toe een pauze, beetje beweging en

een rondje lopen kan zeker geen kwaad.

+ JEEY


